
ZAPISNICA
22. zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva v Podhoranoch, konan6ho

dila 08.04.2016

Pritomni: Podl'aprezendnejlistiny

Program:
I - Otvorenie zasadnutia

Vol'ba komisii a zapisovatel'a

2 - Kontrola plnenia uznesenf
3 - Prejednanie Ziadosti obdanov (Bajzik, Pavlovid, Vederov6)
4 - Prejednanie platu starostky obce

5 - Ziadosti o dot6cie - informovanie o stave ku 3 1 .3 .2016

6 - InterpelScie poslancov

7 - Diskusia
8 - Uznesenie

9 - Ztver

K bodu I
Stretnutie poslancov OZ sa uskutodnilo uZ o 17,00 hod., pri AT stanici v dasti obce Sokolniky.
V r6mci stretnutia boli vykonand obhliadky budov vo vlastnictve obce, n6sledne sa obecn6
zastupitel'stvo presunulo do zasadacej miestnosti obecndho riradu, kde starostka obce privitala
pritomn;ich a kon5tatovala, Le sri prftomni v5etci poslanci obecn6ho zastupitefstva, zasadnutie je
schopn6 pr6voplatne sa um65af a rozhodovat'. Za overovatel'ov z6pisu z rokovania poverila
poslancov Radoslava Benca adoc. Ing. Mariana Kuderu PhD. Za zapisovatelhu urdila pracovnfdku
obce Magdu Kuckovri. Starostka dala hlasovat za overovatelbv z6pisu a program dnein6ho
zastupitel'stva, bola v5ak navrhnut6 zmena programu obecndho zastupitel'stva, ato zabod 5 zaradit
bod - Prejednanie projektov6ho zfumeru KD Mechenice.
Hlasovanie za overovatelbv zSpisu a zmenu programu zasadnutia OZ:
ZA:7 PROTI: 0 ZDRZAL SA: O Nr,pRiroivrNi: o

K bodu 2

Kontrolu uznesenf vykonala starostka obce. Kon5tatovala, Ze uznesenia sf splnen6, resp. sa priebeZne
plnia.

K bodu 3

Prejednanie Ziadosti obdanov:
Radoslav Baizik. Sokolnihv 91. 951 46 Podhoranv
Liada o odkripenie pozemku pred rodinnym domom. T.d. bola predloZen5 len pracovn 6 verzia
geometrick6ho pl6nu, kde je vidiet' nezrovnalosti anesrilad sjestvujricim stavom. Podl'a GP tedie
potok pred jeho rodinnym domom, do v5ak lLzhruba 30 - 40 rokov vr6mci regul6cie tokov bolo
upraven6. V danom pripade je potrebn6 najprv situ6ciu doriesit' so Slovens(fm vodohospodrirskym
podnikom 5.p., a n6sledne predloZit'overeny geometric\i pl5n.

Ing. Andrej Pavlovid" Lridna 3. 949 0l Nitra
bal5ou poZiadavkou bola Ziadost'o sthlasn6 stanovisko k qfstavbe rodinndho domu na parc. d. 20515,
20516, 20518 kat. riz. Sokolnfty, ktor6 je t.d. vo vlastnfctve Pavla Kirdelu a Lucie. Podl'a Uzemn6ho



pl6nu obce Podhorany je pozemok mimo zastavan6ho fizemia i napriek tomu, Ze v danej lokalite sa

nachhdzajfi rodinn6 domy a lokalita sanachildzare6lne v zastavanom fzemi obce.
Starostka obce dala hlasovaf za srihlasn6 stanovisko k qfstavbe rodinndho domu na vyS5ie uvedenych
parceliach.

Hlasovanie:

zA:7 pROTI: 0 zoRZat sA: o NppnirorvrNi: o

Mgr.art. Eva VederovS. Sokolniklu 267. 951 46 Podhorany
starostka obce preditala Ziadost' a predloZila geom. pl6npredloZeny p. Vederovou, ktorh Liada
o dorie5enie majetko-pr6vneho stavu pozemku. Pri zamerani geodetom boli zisten6 nezrovnalosti. Ma
zdujem o pozemky v kat. fizemi Sokolnikyo vymere 31 m2 zparc. E. 9313, o 52 m2 zparc. E. 9511,
9516,o vymere l82m2zparc.95ll,95/6 anavrhujeobciprenechaf 24m2zparc.E.93l2. Poslancipo
ddkladnom pre5tudovani predloZenlfch dokladov sa poslanci dohodli nasledovne:
- srihlasia so z6menou pozemkov 24 m2 zparc. (,.9312 za3l m2 zparc. d,.g3l3
- sfhlasia s odpredajom pozemku o vymere 182 m2 zparc.i.95ll,9516 v zmysle $ 9a, ods. 1, pism. c/
zikona d. 138/1991 Z.z. o majetku obci v zneni nesk. predpisov, a to priamym predajom.
- nesrihlasia s odpredajom pozemku o rlfmere 52 m2 z parc. (,.9511,9516

Hlasovanie:

ZA:7 PROTI: O ZDRZAL SA: O NBPRITOVNqI: O

K bodu 4
Bodom 4 bolo prejednanie platu starostky obce. Poslancom bol predloZenlf materi6l s inform6ciami
ohl'adne informativneho vypodtu platu a o novele zfukona t,. 25311994 Z.z. o pr6vnom postavenf
a platoqfch pomeroch starostov obci a prim6torov miest v zneni neskor5fch predpisov. N6vrhy
poslancov:

p. Ko5t'6l 20o%, Weiss 20yo,B6di 20o/o,Kov6(,20%o

p. Kudera - poznamenal, Le nakolko je len na druhom zasfupitefstve ako poslanec, vzdhva sa

moZnosti n6vrhu
p. Benc 18%

p. Patrovid 15%

Nakol'ko bolo najviac n6vrhov za20 Yo starostka obce dala hlasovat' za dany n5vrh.
Hlasovanie:

ZA: 4 (Kost'ri,l, weiss, B6di, Kov6d )PROTI: 1 patrovie;ZpnZef SA: 2(uenc, Kueera) ttgpRifovnqi: 0

K bodu 5

Ziadosti o dot6cie - informovanie o stave k31.3.2016
VUC podand Ziadosti na kultriru a Sport - eSte nie je rozhodnut6
Prevencia kriminality - kameroqf syst6m - tieZ este nie je rozhodnutd
Program obnovy dediny - neposlqtnutd dot6cia
Ministerstvo kultriry SR : fasSda MS - neposlgrtnutd dot6cia
Vystavba telocvidne - neposkytnuti dot6cia
Environment6lny fond - poslrytnut| dothciavo vy5ke 150 000 €, ktor6 budri pouZit6 na vedl'ajSie vehy
tlakovej kanalizicie podl'a zozrramu



Prejednanie projektov6ho zfumeru KD Mechenice. Starostka obce predloZila ndvrhy rypracovan6 Ing.
Mezeiom, ktory spracoval dve varianty vizualizilcie stavby KD Mechenice.prv6 varianta so sedlovou
strechou a druh6 s rovnou strechou. P.Patrovid navrhol, Ze by bol za zbiranie dasti starej po5ty, dim
by po odstr6neni sridasndho vstupu do kulturneho domu vznjkla rovn6 stena od budory COOP
Jednoty. Starostka obce objasnila situ6ciu, ktor6 bola zisten|pri frzickej obhliadke a zamerani budovy
nasledovne: iast' starej po5ty bude potrebn6 odstr6nit' pre nestabilitu a sridasne aj roz3irenie vstupu
resp. prijazdu k zadn6mu vstupu do budoly. Sridasny stup sa odstrSni a bude nahradenli oknami do
s6ly, dim sa zabezpedi primeran6 svetelnost' vo vnftri s6ly KD. S odstrilnenim dalsej dasti stavby
nebol prejavenf srihlas. Starostka obce dala nSsledne hlasovat' zapredloLend ndvrhy rekon5trukcie
Hlasovanie:

1. Alternativa so sedlovou strechou:
ZA: 2 (Patrovid, Kovad )PROTI: 5 lrudera, Benc, weiss, Kost'el B6di)ZDRZat SA: O NBpRifOIVfNi: O

2. Alternativa s rovnou strechou

ZA: 5 6ueera, Benc, weiss, Kost'61, B6di lPRorI: (patrovid, Kovad)zDRLAL SA: 0 NEpRiToMNi: 0

K bodu 6

Interpellcia poslancov :

p.B6di - z podnetu p.Vala5ekovej - moZnost organizovania Dria deti v lokalitePaiif
o p.starostkainfomovala, Le je uZ dohodnuta so ZS Podhorany, ktorS zastresi oslavy MDD, a to

4.6.2016
p. Patrovid - doprand znadenie ?

' uZ je nakripen;f materiful, po dokondeni pr6c v KD Sokolniky budri postupne budovan6
- opilenie stromov pri vstupe do obce, vyzvat p. Chrenka na opilenie borovic od hlavnej cesty
o kontaktujeme RSUC Nitre, aj p. Chrenka na opilenie
- ako bol dorieianlf p. Bedn6rik, ktorlf si podal Ziadosf na odkripenie pozemku
- ohl'adne uvedenej Ziadosti rokovalo OcZ na poslednom zasadnuti - 19.2.2016, kde bolo

schv6len6 OZ ponechat pozemok vo vlastnictve obce
- do sa robi v KD Sokolniky

- nakol'ko nastala porucha elektroin5tal6cie na javisku, bolo potrebn6 ju opravif
p. Benc

informoval o zaloLeni OFK (obecndho futbalov6ho klubu), vedenie: Radoslav Benc, Andrej
Bend'5k a Ing. Miroslav Gajdo5. Moment6lne sa intenzivne pracuje na ploche byval6ho ihriska
v dasti obce Mechenice. Vyviezol sa odpad, star6 unimobunky, bolo pokosen6 a pod.
Informoval, Ze sa dohodli s p. Jozefom Ko5t'6lom, na n5jme za dast, ktoru vlastni na ihrisku
ato 100 €/rodne. Sfi zabezpedend nov6unimobunky, ktor6 by mali shiZit'ako Satne pre
futbalistov.
p. Kudera

tzv. cintortnska ulidka, dopodul sa, Ze je vo vlastnictve viacerlfch os6b, bolo by moind zo
strany obce pristupit' k vysporiadaniu, vymat obdanov na stretnutie napr. na obecnom trade
a dohodnrit' nejaky postup?

Dalej, ako je to s distenim rigolov na hlavnej ceste? Star5i, osameli obdania si sami nevlLdzu
udrZiavat' jarky pred svojimi domami, nedalo by sa to nejako porie5it'?

Probldm je potrebn6 najprv dorie5it' s PD Podhorany, nakol'ko voda te(ie zrolf od PD, do bolo
uZ v minulosti lykopand, ale opZif to PD zaoralo. Boli vykonan6 obhliadky priamo v ter6ne
a niisledne bude qvolan6 rokovanie s predstavitel,mi pD podhorany



K bodu 8
Bod 8 - diskusia bola diastodne vyrie5enLvrdmci interpel6cie poslancov, ale zd6vodu pl6novan;fch
akcii bolo potrebnd dohodnrif podrobnosti.

Ako uZ p. starostka informovala MDD bude organizovat ZS Podhorany v objekte 23, ato 4.6.2016.
Na z5klade vyjadrenia podpredsedu Spolku vinohradnikov Oslavy sv. Urbana toho roku nemajri
zdujem organizovat', preto organizadne prevezme oslaly obec. Poslanci OZ sajednoznadne vyjadrili,
Ze srihlasia s organizovanim akcie v ziujme zachovania tejto tradicie a stanovili termin na28.5.2016.
Nakolko na zasadnuti zastupitel'stva boli pritomniaj dlenovia z vinohradnickeho spolku, vysvetlili
situ6ciu a zhodnotili , Le taketo akcie sir pre spolok finandne a tL aj ffzicky vel'mi n6rodn6. Majri v5ak
zdujem spolu podielat' sa napr. bufetom a predajom vina.
Nakolko si dan6 akcia vyLaduje d6kladnt pripravu, urdite bude zvoland pracovn6 stretnutie, na
ktorom budri podrobne dohodnut6 podmienky a rilohy.

Dal5ou pl6novanou akciou by mali byt' cyklistickd preteky deti na5ej obce. Ide o druhf rodnik tejto
sifaLe. Pr*.y- navrhnuqfm terminom bol - 18.6.2016, ale po kr6tkej diskusii amnoZstvu akcii
vmesiaci m6j ajfn (28.5. - Oslavy sv. Urbana; 4.6.2016 - MDD; s.6.2016 - je vobci prv6
sv.prijimanie, preto sa poslanci OZ dohodli, Ze bude lep5ie cyklistick6 preteky usporiadat' aZ

v septembri - pl6novany def, 10.9.2016.

K bodu 9
N6vrhov6 komisia pre(,itala uznesenia a dala zartznesenia hlasovat'.

Obecn6 zastupitel'stvo prerokovalo :

o urdenie zapisovatel'a, n6vrhovej komisie a overovatelbv z6pisnice
. zmenu programu obecn6ho zastupitel'stva
o Ziadosti obdanov (Radoslav Bajzik,Ing. Andrej Pavlovid, Mgr. art. Eva VederovS)
o plat starostky obce

o Ziadosti o dot6cie
o pl6novand akcie (Oslaly sv. Urbana, MDD, Cyklistick6 preteky)

Obecn6 zastupitel'stvo schvdlilo :

. zapisovateta a overovatel'ov z6pisnice a n6vrhovri komisiu

. zmenu programu obecndho zastupitel'stva
o sfhlasn6 stanovisko k stavbe rodinndho domu na zdklade Ziadosti Ing. Andreja Pavlovida,

Lfdna 3,949 0l Nitra
o vysporiadanie pozemkov Mgr. art. Evy Vederovej (vid'z6pisnica)
o plat starostky obce + 20 o/o odmenu k platu

Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie:

. Ziadost p. RadoslavaBajzlkana vysporiadanie pozemku
o Terminy plinovanlfch akcii



Kbodu 10

Starostka obce pod'akovala

rokovanie za ukondend.

poslancom za i(,ast na zasadnuti obecn6ho zastupitel'stva avyhl6sila

il4
Jfogyoa
Podhoranv

Overovatelia: Radoslav Benc

doc. Ing. Marian Kudera PhD.

Zapisala: Magda Kuckov6 /u*<-/


